

Prof. Dr. W.R. Mayr
Secretary - Schriftführer

Abteilung Transfusionsmedizin
Klinikum der RWTH
Pauwelsstraße
D-5100 AACHEN / BRD

NEWSLETTER 1987/1

Dear Colleagues,

1. Biennial Scientific Prize of the Society for Forensic Haemogenetics (see statutes for the prize)

The prize is awarded for outstanding scientific work in the field of Forensic Haemogenetics. The prize amounting to a sum between DM 5.000,- and 10.000,- could be awarded to a scientist not being over 40 years old and being member of the Society. It is possible to distribute the prize to the members of a team.

Applications should be sent with 5 copies of the article before June 15, 1987 to the Secretary of the Society.

2. Registration to the 12th International Congress of the Society in Vienna, August 26 - 29, 1987

Due to technical reasons, the deadline for the reduced early registration has not been marked on the registration form; it is April 30, 1987. The fees for the "Heurigen-abend" are öS 200,- (all these informations are included in the Preliminary Program)

RUNDSCHREIBEN 1987/1

Liebe Kollegen,

1. Zweijährlicher wissenschaftlicher Preis der Gesellschaft für Forensische Blutgruppenkunde (siehe Statuten des Preises)
Der Preis in der Höhe von DM 5.000,- bis DM 10.000,- soll für eine herausragende wissenschaftliche Arbeit auf dem Gebiet der Forensischen Hämogenetik verliehen werden. Der einreichende Wissenschaftler soll in der Regel nicht älter als 40 Jahre und Mitglied der Gesellschaft sein. Eine Verleihung des Preises an ein Team ist möglich. Bewerber mögen entsprechende Arbeiten in fünffacher Ausführung bis 15. Juni 1987 an den Schriftführer der Gesellschaft senden.
2. Anmeldung zum 12. Internationalen Kongreß der Gesellschaft in Wien, 26. - 29.8.1987

Aus technischen Gründen fehlt auf dem Anmeldeformular der Endtermin für die verbilligte Frühregistrierung; es ist der 30. 4. 1987. Die Schutzgebühr für den "Heurigen" beträgt öS 200,- (diese Angaben finden sich alle im Vorläufigen Programm).